
 

Verslag springforum 9 september 2024 

 
 
 
Op 9 september kwam het springforum voor de vierde keer in 2024 bijeen. De belangrijkste 
onderwerpen tijdens dit overleg worden hieronder kort toegelicht. 
 
Samenstelling Springforum 
Het springforum neemt afscheid van Merel van Kooten als afgevaardigde van de FNRS. Merel wordt 
opgevolgd door Yorick Baecke. De KNHS en het springforum bedanken Merel voor haar bijdrage en inzet!  
 
Wijzigingsvoorstellen 2025  
Tijdens de vergadering is het advies voor de wijzigingsvoorstellen 2025 op hoofdlijnen vastgesteld. E.e.a. is 
onder voorbehoud van de mogelijkheden in de ICT en eventuele kosten voor aanpassing.  
 
Hieronder in het kort de belangrijkste wijzigingsvoorstellen die zijn besproken: 

o Flexibilisering startgerechtigdheid: De regels omtrent startgerechtigdheid worden versoepeld 
zodat het voor iedereen toegestaan wordt om in lagere klassen te starten, ook voor het klassement, 
met uitzondering van kampioenschappen of specifieke wedstrijden/rubrieken waar het 
vraagprogramma anders voorschrijft. (*) 

o Toepassing combinatiesprongen: De toepassing van de combinatiesprongen wordt gewijzigd 
waarbij de eerste dubbelsprong voor zowel paarden als pony’s zal worden toegevoegd vanaf de 
klasse 0.70. De tweede dubbelsprong bij de pony’s zal worden toegevoegd vanaf de klasse 0.90 en 
de eventuele driesprong bij de pony’s vanaf de klasse 1.00. 

o Snelheid Rijstijlrubrieken: De verplichting om alle rijstijlrubrieken op een snelheid van 300 meter 
per minuut te laten verrijden, wordt teruggedraaid.  

o Rijstijlprotocol: Het invullen van het rijstijlprotocol wordt opgenomen in het wedstrijdreglement als 
onderdeel van de beoordeling van rijstijlwedstrijden.  
 

De geadviseerde wijzigingsvoorstellen worden nu vertaald naar het wedstrijd reglement springen die in de 
vergadering van november wordt besproken door het forum. 
 
(*) Om het voor wedstrijdorganisaties indien gewenst mogelijk te maken meer segmentatie te kunnen 
aanbrengen in bijv. het deelnemersveld van een wedstrijd, rubriek of klassement zal er in de vergadering van 
november nog worden doorgesproken over het mogelijk invoeren van prestatieklassen.  
De prestatieklassen verdelen de deelnemers aan een wedstrijd in verschillende groepen, afhankelijk van hun 
niveau. 
 
Jeugdrubrieken in het Springen 
Er wordt gekeken naar de mogelijkheid en impact van het integreren van het leeftijdsgericht springen naast 
het huidige systeem. Dit zal op een later moment verder worden doorgesproken.  
 
Indoor Kampioenschappen 2025  
Het vraagprogramma voor de indoor kampioenschappen is aangepast. Het format van de rijstijlrubrieken is 
gewijzigd. De nieuwe formule houdt in dat het basisparcours op rijstijl wordt verreden en de barrage op tijd.  
 
Toevoegen lagere rubrieken aan KNHS kampioenschappen 
Om de groei van de sport, vooral op regionaal niveau, te bevorderen worden er vanaf het outdoor seizoen 
2025 lagere hoogtes toegevoegd aan de KNHS kampioenschappen. 
Het gaat hierbij om de klassen:  

o 0.60 cat. C 
o 0.70 cat. D/E 
o 0.80 paarden 
o 0.90 paarden 

Regio’s worden aangemoedigd om deze rubrieken indien mogelijk al tijdens het Indoor seizoen 2025 aan 
hun kampioenschappen en selecties toe te voegen. 
 
Bijscholing Juryleden 2025 



Binnen het springforum is er gesproken over de bijscholing van springjuryleden. Voorgesteld is om tijdens de 
bijscholing praktijkvoorbeelden te geven over wat wel en niet toegestaan is. Dit omvat het tonen van diverse 
soorten bitten en achterbeenbeschermers, en het bespreken van relevante wedstrijdregels. Daarnaast 
kunnen alledaagse situaties en de bijbehorende handelingswijzen worden doorgesproken en zullen de 
eventuele reglementswijzigingen worden toegelicht. 
 
Zorgen over Juryleden 
Er is zorg geuit over het aantal beschikbare juryleden voor springwedstrijden. Vooral de nieuwe generatie 
juryleden is niet altijd bereid om hele dagen te jureren, wat in de toekomst een uitdaging kan worden. Dit 
gegeven maakt het ook moeilijker om nieuwe springjuryleden aan te trekken. 
 
Evaluatie Hippiade 
Tijdens de vergadering werd de Hippiade geëvalueerd. Er werd gesproken over de noodzaak van 
bezuinigingen en de impact hiervan op het evenement. Het verwijderen van de tent van het middenterrein 
werd genoemd als een maatregel die kosten bespaarde, maar ook problemen veroorzaakte, zoals 
geluidsoverlast tussen de ringen.  
Om de ervaringen met de Hippiade te onderzoeken is er een enquête uitgezet onder de deelnemers en 
officials. Tevens is er een enquête uitgezet naar de ruiters die zich gekwalificeerd hadden tijdens de Regio 
kampioenschappen, maar uiteindelijk afgemeld hebben voor de Hippiade. Met de uitkomsten van de 
enquêtes hopen we de volgende edities van de Hippiade opnieuw tot een succes te maken! 
 
Volgende vergadering 
De volgende bijeenkomst van het springforum is op maandag 11 november 2024. Tijdens deze vergadering 
zal o.a. de wijzigingsvoorstellen het belangrijkste onderwerp zijn. 
 
Over het springforum 
Wil je een bijdrage leveren? Kijk voor meer informatie op de site van de desbetreffende regio of neem 
contact op met het springforumlid van je regio. Kijk op www.knhs.nl/springforum voor de contactgegevens 
van de leden van het springforum. 

http://www.knhs.nl/springforum

